
 

Protokół nr 5/21 

z posiedzenia Komisji Oświaty, 

Kultury Sportu Zdrowia i Spraw Socjalnych 

z dnia 9.09.2021 r. 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie wg załączonej listy obecności:  

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Katarzyna Rolka – Naczelnik Wydziału Oświaty Urzędu Miejskiego w Paczkowie. 

2. Anna Wojciuch – Dyrektor Publicznego Przedszkola Nr 1 w Paczkowie. 

3. Elżbieta Mirek – Dyrektor Publicznego Przedszkola Nr 2 w Paczkowie. 

4. Barbara Kupczak – Dyrektor Publicznego Przedszkola Nr 3 w Paczkowie. 

5. Iwona Kalfas – Dyrektor Żłobka w Paczkowie. 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 1000, a zakończyło się o godzinie 1105. Wszystkich przybyłych 

przywitała Przewodnicząca Komisji Małgorzata Stano. Następnie przedstawiła porządek 

posiedzenia: 

1. Analiza sieci przedszkoli w Gminie Paczków. Spotkanie z Dyrektorami Przedszkoli  

i Żłobka w Paczkowie.  

2. Sprawy bieżące. 

Komisja jednogłośnie zatwierdziła Protokół nr 4/21 z dnia 17.06.2021 r. 

Do pkt 1.  

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu przez Dyrektor Przedszkola Publicznego 

Nr 1 w Paczkowie. 

Anna Wojciuch Dyrektor Przedszkola Publicznego Nr 1 w Paczkowie poinformowała, że obecnie 

do Przedszkola zapisanych jest 93 dzieci. Uczestniczą w różnych ogólnopolskich projektach, 

konkursach. Uczestniczyli w projekcie Przedszkola Marzeń. Pozyskali bardzo dużo pomocy 

dydaktycznych. Uzupełnili bazę, która obecnie jest bardzo bogata. Borykają się natomiast z 

remontami. To jest stary budynek, w którym dach przecieka, okienka się zapadają. Ogrzewanie 

jest na opał stały. Na pewno należy też wyremontować ogrodzenie. 

Elżbieta Mirek Dyrektor Przedszkola Publicznego Nr 2 również poinformowała, że dzięki 

programowi Przedszkola Marzeń w Gminie Paczków zakupiła do Przedszkola bardzo dużo 

pomocy dydaktycznych. Został też wizualnie poprawiony wygląd Przedszkola. Uczestniczą we 

wszystkich lokalnych imprezach organizowanych na terenie Gminy. Starają się w miarę 

możliwości urozmaicać dzieciom zajęcia, żeby chętnie uczęszczały do placówki. Na 100 miejsc, 

mają przyjętych 100 dzieci. Bolączką również są remonty. Należy wyremontować dach i instalację 

elektryczną, oraz wykonać malowanie. Klatki schodowe są wysokie i musi to wykonać osoba z 



uprawnieniami, bo jest tam konieczność postawienia rusztowania. Wymiany wymaga też 

ogrodzenie. Kuchnia została wyremontowana i bardzo dobrze wyposażona. Ogrzewanie jest 

gazowe, a okna zostały wymienione. 

Barbara Kupczak Dyrektor Przedszkola Publicznego Nr 3 w Paczkowie poinformowała, że do 

Przedszkola uczęszcza 75 dzieci. Największym problemem są stare okna. W jednej sali wymieniła 

okna ze środków rady rodziców. W trzech salach okna są w bardzo złym stanie, są pozakręcane, 

aby nic się nie stało. Ogrzewanie jest gazowe i dużo ciepła ucieka tymi oknami. Cały sprzęt 

ogrodowy jest zakupiony ze środków rady rodziców. Jeden ze sprzętów ma teraz do usunięcia i 

będzie wnioskowała o zakup jakiegoś nowego sprzętu ogrodowego. Dużym problemem jest też 

duże zaplecze ogrodowe. Z tyłu budynku jest bardzo dużo trawy do koszenia. Wcześniej jak było 

kółko rolnicze, to zamawiała kosiarkę obrotową, którą wykaszano ogród. Obecnie jest to duży 

problem, pojawiły się tam też dzikie zwierzęta. Z tyłu budynku jest też uszkodzone ogrodzenie. 

Trzeba byłoby również wymienić instalację elektryczną. Problem stanowi też wywóz gabarytów. 

Nie ma na to środków i nie ma tego jak wywieź. Problemem są też jesienią liście. Nie chcą 

wydawać im worków. Same załatwiają worki, ale później ZUK nie chce zabrać tych worków. 

Elewacja również wymaga remontu. Obecnie w tej elewacji są dziury, w których gniazda zrobiły 

osy. Konserwator zatrudniony jest na ¼ etatu, który dzieli ze Żłobkiem. Wielkim plusem jest 

ogrzewanie gazowe, oraz uczestniczenie w programie Maluch Plus. Dużo zakupuje ze środków 

rady rodziców. Z programu Przedszkola Marzeń otrzymali 12 tyś zł. na promocję. 

E. Mirek dodała że ma też problem ze ściętymi gałęziami. 

A. Wojciuch zaproponowała, aby Gmina np. przez dwa lata wykonała generalny remont jednego 

obiektu. W kolejnych latach kolejne obiekty remontować kompleksowo. Bo na dzień dzisiejszy 

małe remonty, które wykonują, to gubią się w tym ogromie potrzeb remontowych. 

Przewodnicząca Komisji zauważyła, że jeżeli byłby jakiś projekt z dofinansowaniem 

zewnętrznym, to takie rozwiązanie można byłoby zastosować, ale niestety, przy własnych środkach 

gminnych bez dofinansowania z zewnątrz raczej nie ma możliwości dokonania generalnych 

remontów obiektów przedszkolnych. 

Iwona Kalfas Dyrektor Żłobka w Paczkowie poinformowała, że do Żłobka uczęszcza 24 dzieci. Są 

jeszcze dzieci oczekujące na przyjęcie do Żłobka, ale nie ma już miejsc. Bardzo cieszy się z udziału 

w projekcie Maluch+. W ramach tego programu zostały wyremontowane sale, wymienione okna, 

wyposażony plac. Chciałaby jeszcze wymienić dwa okna na parterze, które są nieszczelne. W 

jednym oknie jest krata, ale drugie okno nie jest okratowane. Sale są malowane we własnym 

zakresie. Poprosiła natomiast o rozwiązanie sprawy z konserwatorem, bo to jest problem. 

Konserwator ma tylko ¼ etatu, a jest dużo placu do wykoszenia i nie ma kiedy wykonywać innych 

prac. 



Naczelnik Wydziału Oświaty zauważyła, że o wszystkich problemach wie. Trzeba wyremontować 

obiekty przedszkolne, ale bez dofinansowania z zewnątrz z tymi remontami nie ruszy się. Szukają 

taki projekt, program, żeby pozyskać jak największe dofinansowanie. Rozmawia w tej sprawie z 

Wydziałem Programów Unijnych i Wydziałem Inwestycji. Ona szuka programów takich, w 

ramach których można doposażać przedszkola. Kolejny program to Przedszkola Przyszłości, do 

którego zakwalifikowały się dwie placówki wiejskie. Zauważyła, że w Gminie jest jak najbardziej 

optymalna sieć przedszkoli i szkół. Wszystkie placówki są dociążone osobowe. Praktycznie 100% 

miejsc jest zapełnionych. Jeżeli dużo dzieci dodatkowych byłoby do zapisania, to wówczas trzeba 

przeanalizować konieczność uruchomienia dodatkowych oddziałów. Jednak demografia nie jest 

optymistyczna. Z roku na rok rodzi się coraz mniej dzieci. Druga tendencja jest taka, że coraz 

częściej szuka się nauczycieli z kwalifikacjami, których brakuje. 

B. Jurek zadała pytanie, czy jak będzie konieczność otwarcia dodatkowego oddziału 

przedszkolnego, to czy któreś z przedszkoli jest na to przygotowane? 

Naczelnik Wydziału Oświaty odpowiedziała, że pojedyncze osoby są jeszcze zapisywane. Na tą 

chwilę w przedszkolach znalazły się miejsca dla wszystkich zgłoszonych dzieci. Jeżeli będzie 

konieczność, to jest miejsce na utworzenie dodatkowego oddziału, ale to wiąże się z kosztami 

związanymi z zatrudnieniem, bo trzeba byłoby zapewnić 1,5 etatu na taki oddział. 

B. Wiśniowski zadał pytanie, czy dużo dzieci jest oczekujących na miejsce w Żłobku? 

I. Kalfas odpowiedziała, że 4 dzieci, ale rodzice są niepracujący. 

Naczelnik Wydziału Oświaty dodała, że tutaj jest taki problem, że gdyby chcieli utworzyć 

dodatkowy oddział w Żłobku to nie ma na to miejsca. Wówczas należałoby się zastanowić, czy 

ograniczyć miejsca w Przedszkolu i gdzie tym dzieciom przedszkolnym zapewnić miejsca. 

W. Kurowska zwróciła uwagę na zgłoszone problemy związane z wywozem odpadów 

wielkogabarytowych i liści. Tego nie wywozi się co miesiąc, czy można byłoby porozmawiać z 

ZUK i w jednym dniu załatwić tą sprawę? 

Naczelnik Wydziału Oświaty poinformowała, że należy zgłosić taki problem do Pani Prezes ZUK. 

Ona spróbuje z Wydziałem porozmawiać w tej sprawie. 

A. Wojciuch poprosiła, że jak Gmina będzie miała jakieś ścięte drzewo, to żeby przywieź je do 

przedszkola nr 1, bo ma ogrzewanie węglowe. 

Naczelnik Wydziału Oświaty poinformowała, że również w tej sprawie porozmawia z Wydziałem. 

Przewodnicząca Komisji zauważyła, że zna te problemy. Wie jak to wygląda. Zadała pytanie czy 

można byłoby rozwiązać problem z konserwatorem? 

Naczelnik Wydziału Oświaty poinformowała, że wszystko można zrobić, tylko należy wskazać z 

jakiego paragrafu przesunąć pieniądze na zwiększenie etatu. Tym bardziej, że od 1.01.2022 r. 

wzrasta najniższa krajowa. 



Przewodnicząca Komisji podziękowała za przedstawione informacje. Na tym zamknęła 1 pkt 

posiedzenia. 

Do pkt 2. 

Na posiedzeniu nie rozpatrywano innych spraw. Na tym Przewodnicząca zakończyła posiedzenie 

Komisji w dniu 9.09.2021 r.  

Protokołowała:      Przewodnicząca posiedzenia: 

Alicja Góral Sowa      Małgorzata Stano 

 
 
 
 
 
 
 
 


